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Zonet hebben we weer een wervelende presentatie gehad over de concerten en bezoekersaantallen, met 
specificaties van leden en niet-leden aan de hand van cijfertabellen en statistieken. Dit zijn waardevolle 
gegevens en het bestuur is blij dat Annette alles zo goed bijhoudt en verwerkt. Maar ze is meer dan alleen 
een boekhouder van concerten. Sinds september 1992 is Annette Ovink contactpersoon van de afdeling 
Twente, een van onze grote en gezellige regio's. 
 
Afgelopen najaar was ze dus dertig jaar contactpersoon. Ze deelde deze taak vele jaren met Dick Buld en 
nu met Charles Mol. Naast deze klus is ze in 2006 lid geworden van de landelijke Commissie Concerten en 
een jaar later werd ze hiervan voorzitter. Deze commissie is eigenlijk het productiebedrijf van de Vrienden 
van het Lied en regelt alles voor de liedrecitals in de regio’s. 
 
Een bijzonder initiatief van Annette was het regelmatig organiseren van een leden-voor-ledenconcert, 
waarmee zij dertig jaar geleden begon in de afdeling Twente. Vier jaar eerder, in 1989, was daar ook een 
leden-voor-ledenconcert, waar de huidige twee contactpersonen al aan meededen. Deze concerten 
werden al gauw populair en trokken ook zingende en spelende leden van andere afdelingen aan. In maart 
2005 werd de ‘muziekdeel’ in haar verbouwde boerderij De Ticheler met een leden-voor-ledenconcert 
geopend op het thema ‘Winter en Drankliederen’. Het jaar daarop vonden hier ook reguliere liedrecitals 
plaats. De mooie locatie, haar goede voorbereidingen en de gastvrije ontvangst hebben zeker bijgedragen 
aan de bloei van de afdeling Twente. Annette was ook de drijvende kracht achter de amateurcursussen, 
die jarenlang bij haar thuis plaatsvonden. Een heel weekend ondergedompeld in de liedkunst. Wie dat 
heeft meegemaakt, denkt daar nog met weemoed aan terug. 
 
Alsof dat niet genoeg is, heeft ze zich de laatste jaren ook ingezet voor projecten over de grens. In de 
Euregio spreken ze dezelfde taal en met muziek kun je elkaar allemaal goed verstaan. Ook hiervoor heeft 
ze heel veel werk verzet.  
 
In die dertig jaar is ze vrijwel altijd aanwezig geweest bij de vergaderingen en stak haar mening niet onder 
stoelen of banken. Daar is het bestuur blij mee, want ze kent de cijfers en de dossiers goed en ze doet het 
allemaal voor de vereniging. 
 
Vaak wacht het bestuur met zo’n loftuiting als iemand afscheid neemt, maar de staat van dienst van 
Annette is enorm, dus waarom nog langer wachten? Graag stel ik namens het gehele bestuur de 
ledenvergadering voor om Annette Ovink nu tot erelid te benoemen van de Vrienden van het Lied. 
 
Dinant Krouwel, secretaris 


